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PROTOKÓŁ nr 4.2018 

z obrad VIII Sesji  Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  15 kwietnia 2019 r. godz. 13:00,  

w Sali Narad Rady Miejskiej w Radłowie 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Piotr Kapera                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. Pan Wiesław Głowa                       Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

3. Pan Piotr Śmiałkowski                                                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

4. Pan Bogdan Padło      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

5. Pan Adam Radamski                  Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

6. Pan Krzysztof Jasek     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

7. Pan Piotr Nasiadka      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

8. Pan Zbigniew Madej      Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

9. Pan Jerzy Żurowski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

10. Marcin Małek       Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

11. Pan Kamil Kurzawski                                 Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

12. Pan Wojciech Kozioł     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

13. Pan Wojciech Rudziński     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

 

Sołtysi Gminy Radłów: 

1. Pan Józef Sikoń                Sołtys wsi Brzeźnica 

2. Pan Jerzy Chrobak             Sołtys wsi Glów 

3. Pani Lucyna Wódka           Sołtys wsi Marcinkowice  

4. Pan Jan Miśtak            Sołtys wsi Niwka 

5. Pan Eugeniusz Biś           Sołtys wsi Przybysławice 

6. Pan Kazimierz Urbanek       Przewodniczący Zarządu Osiedla Radłów   

7. Pani Zofia Klich                                                                                   Sołtys wsi Sanoka 

8. Pan Adam Radamski            Sołtys Wsi Siedlec 

9. Pan Jerzy Pajdo                  Sołtys wsi Wał-Ruda 

10. Pani Agata Kusior       Sołtys wsi Wola Radłowska 

11. Pani Stanisława Klag         Sołtys wsi Zabawa 

12. Pan Janusz Dybisz                                                                Sołtys wsi Zdrochec 

13. Pan Kazimierz Sarnecki    Sołtys wsi Biskupice Radłowskie 
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Zaproszeni goście: 

1. Zbigniew Mączka              Burmistrz 

2. Pan Wiesław Armatys              Z-ca Burmistrza  

3. Pan  Józef Aleksander                        Skarbnik Gminy 

4. Pan Adrian Dębosz                           Radca Prawny 

Ad. 1. 

 

Posiedzenie VIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie otworzył i prowadził przewodniczący Pan 

Piotr Kapera. Pan przewodniczący przywitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. 2. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do odczytania porządku obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia   25 lutego 2019 r.   

4. Zgłaszanie interpelacji Radnych 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi  oraz z innymi  podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

za rok 2018 r. 

 b) sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Radłów „Łęka Siedlecka „ 

   c)  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Radłów „Wał Ruda - złoża” 

 d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Radłów „Wola Radłowska – tereny inwestycyjne” 
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 e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Radłów „Wola Radłowska - złoża” 

 f) przystąpienia do sporządzenia I zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Radłów 

 g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 h) zmiany uchwały budżetowej na rok 2019, 

 i) zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 r. w kwocie 2 000 000,00 zł., 

 j) ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Radłów oraz określenia granic ich obwodów, 

 k) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

maksymalnej kwoty dofinansowania w 2019 roku opłat za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Radłów, 

 l) przyjęcia Regulaminu świadczenia usług przez Zakład Eksploatacji Stacji 

Uzdatniania Wody Niwka oraz funkcjonowania Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów 

Komunalnych, 

 m) statutów sołectw i osiedla w gminie Radłów 

6. Odpowiedź na interpelacje Radnych. 

7. Informacja z działalności Pana Burmistrza między sesjami. 

8. Wolne wnioski i zakończenie VIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

Po odczytaniu porządku obrad Pan przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem 

porządku obrad: 

Głosowanie za: 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

W obradach Sesji Rady Miejskiej w Radłowie uczestniczyło 13 radnych 

 

Ad. 3. 

 

 Pan Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: przyjęcie protokołu z obrad VII  

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 25 lutego 2019 roku. 
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Pan Nasiadka  zawnioskował, aby przyjąć protokół z obrad VII Sesji Rady Miejskiej w 

Radłowie z dnia 25 lutego 2019 roku bez czytania. 

 Pan Przewodniczący zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem wniosku o nieodczytywanie 

protokołu.  

Głosowanie za 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad VII 

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 25 lutego 2019 roku 

Głosowanie za 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

 

Ad. 4. 

 

Pan Piotr Kapera przeszedł do kolejnego punktu obrad – Interpelacje Radnych 

Brak Interpelacji 

 

Ad 5. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwał w sprawie: 

 

a) przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi  oraz z innymi  podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za rok 2018 r. 

 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu komisji 

i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Piotr Kapera złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 13 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VIII/47/19 
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b) sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Radłów „Łęka Siedlecka „ 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu komisji 

i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VIII/48/19 

 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Radłów „Wał Ruda - złoża” 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu komisji 

i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VIII/49/19 

 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Radłów „Wola Radłowska – tereny inwestycyjne” 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu komisji 

i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VIII/50/19 

 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Radłów „Wola Radłowska - złoża” 
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Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu komisji 

i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VIII/51/19 

 

f) przystąpienia do sporządzenia I zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Radłów 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu komisji 

i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VIII/52/19 

 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu Pana Skarbnika 

Pan Skarbnik złożył wyjaśnienia dotyczące projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy finansowej. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Odczytanie uchwały. 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr VIII/53/19 

 

h) zmiany uchwały budżetowej na rok 2019, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu Pana Skarbnika 

Pan Skarbnik złożył wyjaśnienia dotyczące projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2019. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 
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Odczytanie uchwały. 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr VIII/54/19 

 

i) zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 r. w kwocie 2 000 000,00 zł., 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu komisji 

i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Pan Kurzawski zapytał, czy nie powinniśmy się zastanowić nad kredytem abyśmy                                    

w przyszłości nie pisali jak gmina Raciejowice 

Pan Burmistrz powiedział, że sytuacja gminy jest bardzo dobra i poprosił o niemówienie, że 

gmina jest na skraju bankructwa. 

Pan Skarbnik powiedział, że porównywanie tych dwóch sytuacji nie jest na miejscu. My nie 

zaciągamy kredytów w parabankach. Nad naszą sytuacją czuwa Regionalna Izba 

Obrachunkowa. Wydłużenie okresu spłaty kredytu jest dla nas korzystne. Proszę zobaczyć w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej jest pokazane, że wychodzimy bez deficytu. 

Pan Kurzawski stwierdził, że skoro nie ma zagrożenia dla gminy to proszę o zabezpieczenie 

500 tysięcy złotych dla Zdrochca. 

Pan Burmistrz stwierdził, że to gmina najpierw musi zapłacić całe pieniądze a dopiero potem 

odzyskamy wszystko. Nie zwiększamy deficytu bo jesteśmy odpowiedzialną gminą. 

Pan Kurzawski złożył wniosek o zwiększenie kredytu do kwoty 2 500 00 złotych. 

Pan Madej zapytał radnego Kurzawskiego jak to się dzieje, że mieszka w Biskupicach 

Radłowskich i nie wie co się w nich dzieje a walczy jak lew o pieniądze dla Zdrochca. 

Pan Skarbnik musi być sporządzony nowy montaż finansowy 

Pan Kapera zarządził głosowanie nad wnioskiem Pana Kurzawskiego 

Za 3 radnych, przeciw 10 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Wniosek został odrzucony 

Pan przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania do tej uchwały. 

Brak pytań  

Odczytanie uchwały i głosowanie 

Za 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu, nikt nie był przeciw. 

Uchwała Nr VIII/55/19 
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j) ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Radłów oraz określenia granic ich obwodów 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu komisji 

i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VIII/56/19 

 

k) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania w 2019 roku opłat za 

kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Radłów, 

 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu komisji 

i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VIII/57/19 

 

l) przyjęcia Regulaminu świadczenia usług przez Zakład Eksploatacji Stacji 

Uzdatniania Wody Niwka oraz funkcjonowania Punktu Selektywnego 

Zbierania Odpadów Komunalnych, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu komisji 

i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Pan Armatys powiedział, że do PSZOKU składamy jedynie nadwyżki, które nie będzie mogło 

przyjąć CONTEKO i tylko raz w roku. 

Pan Madej zapytał co z gałęziami. 

Pan Kurzawski zapytał, że to zadanie to koszt około 2 milionów złotych i co tam tyle kosztuje. 

Pan Armatys wyjaśnił, że to utwardzenie placu, rampa wyładunkowa, kilkanaście kontenerów 
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na różne frakcje, kontener dla obsługi i wiele innych. Dostaliśmy 85% dofinansowania na to 

zadanie więc gmina poniesie koszt 15 % inwestycji. 

Pan Kurzawski złożył wniosek o zwiększenie częstotliwości odbioru w PSZOK do 3 razy w 

roku. 

Pan Armatys odpowiedział, że to nie jest możliwe 

Pan Kurzawski powiedział, że w takim razie do 2 razy w roku. 

Głosowanie wniosku Pana Kurzawskiego: 

Za 3 radnych, przeciw 10 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu 

Pan przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VIII/58/19 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach 10 minut 

Wznowienie obrad 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego podpunktu porządku obrad 

 

m) statutów sołectw i osiedla w gminie Radłów 

 

Pan Biś wyjaśnił, że uzależnienie % odbycia się zebrania w drugim terminie nie jest dobrym 

pomysłem. 

Pan Armatys zauważył, że była to sugestia państwa radnych. Jeżeli nie będzie chętnych 

mieszkańców do udziału w zebraniach to środki podzielone zostaną przez Radnych Rady 

Miejskiej w Radłowie. 

Pan Głowa do tej pory w Przybysławicach to przychodziły tylko lokalne grupy. Mieszkańców 

trzeba zachęcić do udziału w zebraniach wiejskich.  

Pan Burmistrz powiedział, że na zebrania wiejskie przychodzą jedynie mieszkańcy, którzy chcą 

coś dla siebie. Jest zbyt małe zainteresowanie tym co się dzieje w danym sołectwie. Nie może 

być fundusz sołecki podzielony jedynie dla pewnej grupy mieszkańców. Środki z funduszu 

sołeckiego powinny być podzielone razem z sołtysem, radnymi i mieszkańcami. 

Pan Sarnecki przedstawił statystyki z ostatnich lat o frekwencji mieszkańców na zebraniach 

sołeckich. Stwierdził, że nie wie czy kiedykolwiek będzie mógł zmobilizować tylu 

mieszkańców aby podjęte na zebraniu uchwały były prawomocne. 
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Pan Kapera powiedział, że jeżeli nie będzie wymaganej liczby osób to sołtys i radni zdecydują 

co w tej miejscowości robić.  

Pan Sikoń powiedział, że należało dopisać że środki zostaną podzielone przez sołtysa i radnego 

Pani Wódka zapytała dlaczego w Marcinkowicach jest 10%  

Pan Armatys przedstawił kryteria podziału procentowego. Wyjaśnił,że udział procentowy 

zależy od ilości mieszkańców. 

Pan Urbanek zapytał co oznacza ⸹ 10, pkt. 7 co to oznacza 

Pan Debosz wyjaśnił, że to do obowiązków sołtysa należy ocena co do istotności względem 

omawianego tematu 

Pan Urbanek powiedział, że 30 tysięcy złotych z funduszu sołeckiego na 25 ulic to są śmieszne 

pieniądze. 

Pan Sarnecki powiedział, że na zebranie wiejskie przyjdą strażacy i wezmą cały fundusz 

sołecki. 

Pan Skarbnik powiedział, że podział środków sołeckich musi spełniać dwa warianty czyli 

zgodnie ze strategią rozwoju i katalogiem zadań gminy 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr VIII/59/19 

 

Ad.6. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad – Odpowiedzi na Interpelację 

Radnych  

Brak odpowiedzi. 

 

Ad. 7. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Informacja z działalności Pana 

Burmistrza między sesjami  
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Pan Burmistrz powiedział, że Pan Starosta złożył do nas pismo w sprawie pierwokupu za 

ponad 5,5 mln złotych. Szkoła została zlikwidowana a my chcieliśmy budynek przejąć w  

użyczenie. Dekret z 1944 roku o przeprowadzeniu reformy rolnej pozwolił Staroście przejąć 

budynek. Pan Henryk Skrzyński ostatni właściciel został wymieniony tym dekretem na Skarb 

Państwa. 

Pan Przewodniczący zapytał, kto z Państwa radnych jest za zakupem budynku za kwotę 4 

miliony złotych. 

Za 0 radnych, przeciw 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Radni są przeciw zakupowi budynku za wymienioną kwotę. 

Składamy dużo wniosków: na paliwo stałe, kotły gazowe, dwa wnioski na boiska sportowe, 

renowacja cmentarza,  

Należy rozważnie dzielić środki z funduszu sołeckiego, a ten udział % mieszkańców może 

spowoduje pobudzenie mieszkańców. 

 

Ad. 8 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Wolne wnioski i zakończenie 

VIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Pan Żurowski co z ulicą Zakościele, czy nie kwalifikowało się do projektu. Może 

przynajmniej progi zwalniające.  

Pan Nasiadka Tereny inwestycyjne dla Woli Radłowskiej z których należy wyłączyć teren 

obok figurki.  

Pani Więcek wyjaśniła, że podczas konsultacji nad tymi terenami będzie można zgłaszać 

uwagi 

Pan Madej zapytał jak wygląda zarządzanie mieniem komunalnym w poszczególnych 

sołectwach np. w Zdrochcu. Tam są piękne działki i czy gmina ma coś z tego. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że te tereny nie są gminne tylko wspólnoty 

Pan Janicki w sprawie placu zabaw w Glowie to będzie to całkiem duży koszt bo około 20 

tysięcy złotych wraz z ogrodzeniem i korytowaniem 
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Pan Burmistrz teraz zrobimy tak jak jest a ogrodzenie będzie później. 

Pan Głowa powiedział, że na zebraniu wiejskim w Przybysławicach znów podzielono środki z 

tamtego roku wraz z funduszem sołeckim 

Pan Armatys tych środków nie ma i tak naprawdę to nie wiadomo co Przybysławice 

podzieliły. 

Pan Burmistrz powiedział, że obecnie jest strajk nauczycieli a w gminie Radłów nauczyciele 

nie strajkują 

Pan Urbanek powiedział, że na ulicy Poległych brak świateł 

Pan Miśtak co z cmentarzem z I wojny światowej 

Pan Burmistrz powiedział, że będzie robiony jak pozyskamy pieniądze 

Pan Miśtak powiedział, że nie jest informowany o przetargach 

Pan Burmistrz odpowiedział, że sołtys te ogłoszenia wywiesza to chyba wie kiedy i o której 

będzie przetarg. 

Pan Miśtak powiedział, że pracownicy UM bardzo mało zarabiają 

Pan Burmistrz powiedział, że faktycznie Pani Cegielska, Pan Gdowski i Pan Janicki bardzo 

dużo pracują. Dziękuję bardzo za zainteresowanie pracownikami. 

Pan Miśtak zapytał kiedy będzie chodnik i przejście dla pieszych w miejscowości Niwka 

Pan Sikoń w sprawie drogi na Brzeźnicy i bobrów, które bardzo duże szkody wyrządzają 

Pan Burmistrz powiedział, że gmina odprowadza część pieniędzy do starostwa i te pieniądze 

powinny wracać do naszej gminy. 

Pan Kapera powiedział, że takiej drugiej drogi jak na Brzeźnicy to nie ma nigdzie. 

Pan Sarnecki zapytał, czy w drogach Morawieckiego znajduje się jakaś droga z Biskupic 

Radłowskich. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że żadna z dróg się nie zakwalifikowała ponieważ są straszne 

obwarowania. 

Pan Sarnecki do Pana Burmistrza powiedział, że Pan Burmistrz wspomniał, że będzie tam 

strefa ekonomiczna i nie będą tam jeździły samochody osobowe a cały ruch pójdzie przez 

Biskupice Radłowskie. Muszę myśleć o swoich mieszkańcach. 
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Pan Biś powiedział, że podzielili środki 19 600 złotych bo zebranie to przegłosowało. Co 

będzie z cackiem w Przybysławicach bo było ładne a teraz jest zaniedbane. 

Pan Śmiałkowski powiedział, że na ostatnim zebraniu wiejskim to on złożył wniosek o 

doświetlenie ulicy Poległych. Co ze śmieciami w CONTEKO, podobno do 15 kwietnia miały 

zniknąć z placu.  

Pan Kądziela powiedział, że postępowanie się ciągle toczy a przedsiębiorca poprosił o 

wydłużenie terminu uporządkowania działki. Od tego roku przechowywanie odpadów będzie 

jeden rok a nie tak jak do tej pory trzy lata. Pan Kapera zapytał, czy nie będzie gmina miała 

kłopotów z ziemią ze stawu.  

Pan Burmistrz za tą ziemię odpowiada wykonawca. 

Pan Kapera zapytał co z kamerami 

Pan Kądziela poinformował, że obecnie mamy 9 kamer 

Pan Kapera zapytał, czy kogoś złapano. 

Pan Kądziela powiedział, że zlokalizowano sprawcę wywozu gabarytów w Niwce. 

Pan Przewodniczący zakończył obrady IV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 
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